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سخنرانی صمد حسن زاده رئیس اتاق تبریز در مراسم دیدار دکتر حسن روحانی رئیس
جمهور محترم کشورمان با فعالان اقتصادی استان

صمد حسن زاده رئیس اتاق تبریز در مراسم دیدار دکتر حسن روحانی رئیس جمهور محترم کشورمان با فعالان اقتصادی

استان نکته نظرات فعالان و تولید کنندگان صنعتی را به سمع و نظر حاضران رساند که گزارش ارائه شده سخنرانی ایشان

در این جلسه است.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی تبریز، رئیس اتاق تبریز ضمن خیر مقدم به دکتر حسن روحانی رئیس جمهور محترم کشورمان و با قدردانی از

سفری که به مناسبت رویداد 2018 «تبریز پایتخت گردشگری کشورهای اسلامی» انتخاب شده به تبریز داشته اند اظهار امیدواری نمود که این شهر کهن در صنعت گردشگری با

توجه به ظرفیت های بسیار بزرگ آن توسعه یابد. و ی همچنین با ا شاره به نام گذاری این سال به عنوان سال حمایت از کالای ایرانی افزود: در حمایت از کالای ایرانی که مقام

معظم رهبری به درستی و با علم و آگاهی و با توجه به نگرانی هایی که در حوزه اشتغال و اقتصاد کشور وجود دارد، خاطر نشان کرد: این یک پیام مهم برای همه ملت و مسئولین

یک تکلیف ملی است و امیدواریم توفیق داشته باشیم با تولید کالاهای با کیفیت در زمینه اشتغال و ایجاد رفاه اجتماعی و ارتقاء معیشت مردم به اهداف مورد نظر رهبری که رونق

اقتصادی است دست یابیم، که برای رسیدن به این اهداف تولیدکنندگان و صنعتگران اهتمام دارند با به کارگیری تمام توان خود و استفاده از ظرفیت ها و پتانسیل های موجود

نقش خود را ایفاء نمایند.

حسن زاده در خصوص حمایت از کالای ایرانی افزود: ملت شریف ایران نیز باید جهت اشتغال فرزندان این مرز و بوم با مصرف کالای ایرانی حمایت خود را از صنعت، صنعتگران و

تولیدکنندگان اعلام نمایند. وی در این راستا به رئیس جمهور کشورمان گفت: جناب آقای رئیس جمهور رسیدن به این اهداف مستلزم نوسازی صنایع کشور است که با توجه به

اینکه بیشتر صنایع موجود ماشین آلات و تکنولوژی دهه 40 و یا 50 را دارند و این وضعیت در بهره وری و راندمان تولید و کیفیت محصولات و هزینه تمام شده واحد های

تولیدی تاثیر گذار بوده و رقابت در بازارهای بین المللی را برای تولیدکنندگان سخت می نماید.

وی اختصاص منابع از صندوق توسعه ملی و ایجاد تسهیلات ویژه در بازپرداخت این تسهیلات برای واحد های تولیدی را در نوسازی صنایع و به روز کردن تکنولوژی و تولید

محصولات با کیفیت موثر خواند و در خصوص مسائل و مشکلات پیش روی واحد های صنعتی و تولیدی یاد آورشد: مالیات بر ارزش افزوده برای تولید کنندگان مشکل آفرین بوده

و انتظار دارد طبق قانون این مالیات از مصرف کننده نهایی دریافت شود .

رئیس اتاق تبریز در مورد سیاست های پولی و ارزی کشورگفت، انتظار داریم است سیاست های پولی و بانکی کشور با یک برنامه سازنده و کار کارشناسی اصلاح شود. وی در این

خصوص افزود: امروز بهره های بانکی 20 درصد و بالاتر در تولید، هیچ توجیهی ندارد و از طرف دیگر اعمال جرائم پلکانی در بازپرداخت تسهیلات فشار مضاعفی را به تولیدکنندگان

وارد ساخته و در چنین شرایطی رقابت با تولید کنندگان سایر کشور ها را مشکل می نماید.

حسن زاده در ادامه در خصوص حمایت از کالای ایرانی افزود: برای حمایت از کالای ایرانی ما در شبکه توزیع مشکل داریم و چندین سال است که موضوع کالای قاچاق در کشور به

اقتصاد ضربه زده و شبکه توزیع به خاطر فرار مالیاتی کالای قاچاق را بدون پرداخت مالیات توزیع می نماید و برای فروش کالای ایرانی به خاطر فروش با اسناد و مدارک و پرداخت

مالیات رغبتی نشان نمی دهند.

رئیس اتاق تبریز در خصوص توانمندی اقتصادی و صنعتی استان آذربایجان شرقی گفت: استان آذربایجان شرقی دارای توانمندی و ظرفیت بسیاری است که در صورت توجه به

این استان می تواند بسیاری از مشکلات اقتصادی کشور را حل نماید که با توجه به همین توانمندیها در سال 95 در شرایط بسیار سخت اقتصادی این استان در صنایع غذایی،

خشکبار، صنایع معدنی، الکترونیک و فرش و... برترین رتبه کشور را از آن خود نموده و بیشترین صادرکنندگان نمونه و ممتاز کشوری از این استان بوده اند.

وی در خصوص انتظارات فعالان اقتصادی استان و کشور افزود: فعالان اقتصادی انتظار دارند موانع روابط اقتصادی و سیاسی که مانع رشد و توسعه اقتصادی کشور است برطرف

شود و موانع پولی و بانکی کشور رفع شود تا فعالان اقتصادی با حضور در بازارهای جهانی درآمد کشور را افزایش دهند.

وی در خصوص بهبود فضای کسب و کار کشور گفت: دولت محترم باید به فضای کسب و کار و اقتصاد کشور نگرش ارزشی داشته و با حمایت همه جانبه از صنعت وتولید کشور

آن را به جا شایسته خود در منطقه و جهان برساند.

رئیس اتاق تبریز با اشاره به نوسانات نرخ ارز و اتفاقات اخیر و ایجاد سامانه نیما خاطر نشان کرد: امید است با برنامه ریزی کارشناسی مشکلات ارزی کشور حل شده و تمام سیستم

بانکی کشور نسبت به گشایش اعتبار و تامین ارز مورد نیاز فعالین اقتصادی اقدام نمایند. وی در این خصوص اضافه کرد: ما برای توسعه اقتصادی کشور، برای اشتغال جوانان و

حمایت از کالای ایرانی نیازمند توسعه صادرات هستیم، چرا که صادرات می تواند برای کشور تولید ثروت نموده و ارتباطات کشور را با دنیا بیشتر نماید. صادرات می تواند کیفیت و

تکنولوژی را در کشور ارتقاء دهد و مشکلات اقتصادی را برطرف نماید و برای توسعه صادرات نیاز به تامین هزینه های حضور در نمایشگاه های بین المللی و اعطاء مشوق های

صادراتی و ایجاد تعرفه های ترجیحی داریم.

وی در خصوص حمایت از صادرکنندگان از دولت و رئیس جمهور محترم کشورمان خواست: از دولت محترم می خواهیم برای حمایت از صادرات تسهیلات ویژه با نرخ مناسب به

صادرکنندگان در نظر گرفته شود.

حسن زاده در خاتمه با توجه به موقعیت استراتژیک استان در خصوص حمل و نقل بین المللی گفت:

جناب آقای رئیس جمهور، استان آذربایجان شرقی قابلیت تبدیل به هاب لجتیک شمال غرب کشور را دارد و در این خصوص بازگشایی مرز زمینی جلفا به سدرک جمهوری خود

مختار نخجوان امکان ایجاد یک گذرگاه جدید مرزی با ترکیه را فراهم می نماید که در رونق اقتصادی منطقه و کشورمان بسیار تاثیر گذار بوده و به توسعه برنامه های صادراتی

محورکشور موثر خواهد بود.
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